
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 29. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 758
Kan ministeren forstå, hvorfor de lokale borgere føler det både stærkt bekymrende og util-
fredsstillende, at Miljøstyrelsen i redegørelsen vedrørende spildevand ved RGS Nordic på
den ene side anfører, at vandområdet er i dårlig kemisk tilstand, men at det samtidig ikke
er muligt at vurdere påvirkningen fra RGS Nordic, da målestationerne er placeret for langt
væk, vandudvekslingen er stor, og der ikke er sammenlignelige tilstandsvurderinger fra
før Vandområdeplan 2? Og vil ministeren tage initiativ til, at der kan foretages målinger,
der afdækker påvirkningen fra RGS Nordic og andre store punktkilder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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